
            

 

UCHWAŁA NR IX/86/15 

RADY MIEJSKIEJ W ŁOBŻENICY 

z dnia 17 września 2015 r. 

 

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydata na ławnika  

do Sądu Rejonowego w Złotowie na kadencję 2016-2019 

 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(tekst jednolity Dz. U. z 2013 r. poz. 594 z późn. zm.) oraz art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca  

2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych (tekst jednolity Dz. U. z 2015 r. poz. 133  

z późn. zm.) 

 

Rada Miejska w Łobżenicy uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Powołuje się zespół ds. zaopiniowania kandydata na ławnika do Sądu Rejonowego  

w Złotowie na kadencję 2016-2019, w następującym składzie osobowym: 

1) Pan Edmund Cybulski,  

2) Pan Antoni Kapeja,  

3) Pan Edward Starszak,  

4) Pan Mariusz Wiśniewski. 

 

§ 2. Zadaniem zespołu, o którym mowa w § 1, jest przygotowanie i przedstawienie Radzie 

Miejskiej w Łobżenicy, przed przystąpieniem do wyboru ławnika do Sądu Rejonowego  

w Złotowie na kadencję 2016-2019, opinii o zgłoszonym kandydacie, w szczególności  

w zakresie spełnienia przez niego wymogów określonych w ustawie z dnia 27 lipca 2001 r. 

Prawo o ustroju sądów powszechnych (tekst jednolity Dz. U. z 2015 r. poz. 133 z późn. zm.). 

 

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

(-) Antoni Kapeja 

 



Uzasadnienie 

 

Zgodnie z art. 163 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów powszechnych 

(tekst jednolity Dz. U. z 2015 r. poz. 133 z późn. zm.) rada gminy powołuje zespół, który 

przedstawia na sesji rady gminy swoją opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników. 

Prezes Sądu Rejonowego w Złotowie zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łobżenicy o uwzględnienie udziału sędziego Edmunda Cybulskiego w pracach 

powyższego zespołu.  

Kolegium Sądu Okręgowego w Poznaniu ustaliło, że Rada Miejska w Łobżenicy jest 

zobowiązana dokonać wyboru 1 ławnika do orzekania w Sądzie Rejonowym w Złotowie. 

Podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

 

PRZEWODNICZĄCY RADY 

(-) Antoni Kapeja 

 

 

 

           

 


